



Pierre Fabre Médicament

What is an adverse event?

An adverse event (AE) is any undesirable experience associated with the use of a medical product.

ما هو العرض الجانبي؟

العرض الجانبي هو أي تجربة غير مرغوب فيها مرتبطة باستخدام منتج طبي

What is pharmacovigilance?

Pharmacovigilance is the scientific practice of detecting, assessing, understanding and preventing adverse effects or any other drug-related problems.

ما هو التيقظ الدوائي؟

التيقظ الدوائي هو الممارسة العلمية للكشف عن الأعراض الجانبية وتقييمها وفهمها والوقاية منها أو أي مشاكل أخرى تتعلق بالمنتج الطبي

Contact and Reporting Method

The reporting of safety information following the authorization of a medicinal product is important. It allows continued monitoring of the benefit-risk balance of the medicinal product. Anyone who would like to report an adverse event on a Pierre Fabre product, can contact us via the following emails:

For KSA: RAPMS@tamergroup.com

For UAE: PV_middleeast@pierre-fabre.com

For Egypt: info@grc-me.com

طريقة التواصل و الإبلاغ

ان الإبلاغ عن معلومات السلامة بعد ترخيص المنتج الطبي هام. فهو يسمح بالمراقبة المستمرة لتوازن الفوائد والمخاطر للمنتج الطبي. يمكن لأي شخص، يرغب في الإبلاغ عن عرض جانبي بشأن منتج بيير فابر بالتواصل معنا عبر القنوات التالية

للمملكة العربية السعودية : RAPMS@tamergroup.com

للإمارات المتحدة العربية : PV_middleeast@pierre-fabre.com

لمصر : info@grc-me.com